
Styrelsemöte den 22/8 2022 kl 18:30. 

Närvarande: Ann-Charlotte Beckman, Maud Devall, Maud Vennberg, Eva Andersson, Maria Nilsson. 

Frånvarnade: Resten. 

 

1. Ordf. hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Till justerare att jämte ordf. justera protokollen valdes Maud Vennberg. 

3 Till sekreterare valdes Ann-Charlotte Beckman. 

4. Dagordning och kallelse godkändes. 

5. Genomgång av föregående protokoll , inga anmärkningar, lägges till handlingarna. 

6. Inget från ekonomin att rapportera. 

7. Inkomna skrivelser. SKK:s  avelskonferens den 12-13 nov  i Lidingö, vilka skall åka. Mötet bestämde 
att fråga om alla i AK vill representera klubben.  Ordf. skall skicka frågan till AK. Om inte någon i AK 
kan, så kommer frågan att ställas till styrelsemedlem. 

8. Inget inkommet från AK 

9. Inget inkommet från Tävlingskommittén. 

10. Redaktionen meddelar att deadline för skrivelser i tidningen har passerat och att man har fått in 
material som kommer att göra tidningen intressant, även denna gång. 

11 Inget inkommet från SLK. 

 12. övriga frågor. Områdesansvariga skall kolla om BPH för klubben kan göras för rasklubben. 

13. Nästa möte blir den 19/9 18:30. 

14. Mötet avslutas och vi tackar för ikväll. 

 

 

Ordförande  Eva Andersson                                                        Justerare  Maud Vennberg 

 

 

                                   Sekreterare Ann-Charlotte Beckman 

 

 


